
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 189 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 189: 

”Ministeren bedes oplyse, om besvarelse af SUU alm. del – spm. 1014 

(2016-17) vedr. overbelægning er blevet godkendt af departementschefen i 

Sundheds- og Ældreministeriet?” 

 

Svar: 

 

Det kan oplyses, at ministerområdet er organiseret efter en hierarkisk struktur. Sags-

behandlingen starter således typisk på sagsbehandlerniveau, hvorefter løsninger og 

beslutninger gradvist indstilles til det rette kompetenceniveau. Folketingsspørgsmål 

udarbejdes af en sagsbehandler og godkendes dernæst af hhv. kontorchef, afdelings-

chef, departementchef og minister inden oversendelse til Folketinget. 

 

 

Med venlig hilsen 
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